
Referat af bestyrelsesmøde i Enighedens Vejlag hos Jesper 

 

Til stede: Jesper, June, Morten, Kim og Stig ; René deltog som observatør 

 

Nyt fra Vejlaget 

medlemmer intet nyt indkommet siden sidst; ingen mærkedage eller dødsfald 

hushandler   ingen siden sidste møde 

rotter          intet nyt siden sidste møde 

   

GF2023 

Styr på tillidsposterne: Morten takker ja til at overtage den gule formandstrøje efter Jesper, 

men skal formalt vælges på GF. Ingen øvrige forskydninger i tillidsposterne 

Foredrag/oplægsholder: Vi må desværre undvære oplægget om bæredygtige haver af Emilie 

fra E14. Som erstatning forsøger Jesper at høre, om lokalhistorikerne under Brh Bibliotek evt 

har et oplæg i skuffen, de kan underholde med.  

Reservation af lokale: Fixet (!) 

Forplejning: Kager og slik 

Vi mødes en times tid før start og klargør lokalet ( borddækning og teknik ) 

Veje 

Status på fortove efter fiberlægning:  Kim forhører sig hos TDC kontaktmand ifm en 

gennemgang af fliser og fortove 

Generelle udfordringer mht ødelæggelse af fortovsasfaltering omkring Candy. Morten 

formulerer et brev til Candy om bestyrelsens syn på problemet. 

 

Kloakker 

Kloaksag Risvangen 5-7: reparation var ikke på skelbrønd og er således ikke dækket af 

foreningen. 

Vi ligger inde med fine tegner over, hvad præcis en skel brønd er ( i modsætning til 

samlebrønde) og de kan evt forevises til GF, hvis der opstår et ønske om klarlægning.  

 

Økonomi 

Gennemgang af bilag: June gennemgik regnskab. Alt er godkendt af revisor og klar til GF. 

Forud for GF uploades regnskabet på hjemmesiden. 

Tegning af bestyrelses-ansvarsforsikring: Grundlæggende er det en forsikring for 

bestyrelsesmedlemmer overfor økonomiske krav, hvor medlemmerne sættes personlige 

ansvarlige. Forslaget er godkendt til den kommende konstituering. 

   

Eventuelt 

Intet under eventuelt 

 


